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Schriftelijke vragen 

Datum: 18 januari 2022 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  ABZ

Onderwerp: Vrachtwagenparkeren 

Geacht college.

Het vrachtwagenparkeren heeft onze permanente aandacht.

Door de aanpak van pro rail op de Lindtsedijk hebben wij het parkeren daar zien verdwijnen.

Nu zien we het parkeren van vrachtwagens op de vaste locatie Lindtsedijk weer terugkomen.

Is het college hier van op de hoogte of is daar op gecontroleerd ?

Wordt er nu na het plaatsen van de borden ook op gehandhaafd? Er bereiken ons berichten 
dat de politie gewoon doorrijdt.

Is er in de regio nog voortgang geboekt in het overleg rondom vrachtwagenparkeren en of er 
een oplossing is tussen gemeenten voor chauffeurs?

Vergunning parkeerders zijn of worden wel gehandhaafd, is er rondom de 
verkeersproblematiek op de Ter Steeghering nog actie uitgezet op het éénrichtichtingrijden? 

Is het college op de hoogte dat er nog dagelijks volgens de oude gewoonte twee richting 
gereden wordt, met bijna ongelukken als gevolg en een woordenstrijd tussen chauffeurs?

Met vriendelijke groet, 

Chris Moorman 
Algemeen Belang Zwijndrecht


